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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 28. januar 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 161 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål 161:

”Vil ministeren oplyse, hvorfor rapporten ”Pattegrisedødelighed i Danmark” er sendt i 
offentlig høring, når der er tale om uvildigt videnskabeligt baseret 
myndighedsberedskab fra universitet.”

Svar:

Det Jordbrugsvidenskabelige Fakultets rapport er sendt i offentlig høring, fordi jeg 
ønsker at give en bred kreds af interessenter mulighed for at komme med bemærkninger 
til de forskellige forslag til tiltag, som er præsenteret i rapporten. Det er vigtigt, at alle
relevante interessenter får denne mulighed. 

Hensigten er at fremskaffe viden om holdningerne til rapportens forskellige forslag, 
inden jeg drøfter rapportens indhold med relevante parter og efterfølgende fremlægger 
en plan for at nedbringe pattegrisedødeligheden.

Henrik Høegh

/Katrine Lindegaard
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